

▼ Cloud Solutions

▼ Datasheet

MEEZA Cloud Time Attendance and Payroll Services MEEZA DELIVERS A COMPREHENSIVE CLOUD-BASED TIME ATTENDANCE AND PAYROLL SOLUTION

MEEZA is pleased to offer a Time Attendance and Payroll Application Service. This is being delivered from MEEZA's highly secure M-VAULT Data Centres and it comes bundled with MEEZA's Backup-as-a-Service solution.

KEY FEATURES

Rules-based – MEEZA's Time Attendance and Payroll Solution is a rules-based system that will assist in controlling workforce costs. It ensures that the entire workforce is being paid on time and according to specified compensation rules.

Comprehensive and Flexible – This MEEZA Solution allows to fully operate company's payroll related tasks and reports. It also allows the user to manage and specify the payroll information in order to meet different governmental regulations. It tracks employee attendance, calculate absences and overtime hours, and control leaves. The solution defines the schedule for each employee and set how to compute early arrivals, late arrivals, early leaves, late leaves, and/or missed working hours.

The solution also has the following salient features:

- Web Interface and Helpdesk are both in Arabic and English

- It supports both Blue and White Collar categories
- Multi-currency support
- Powerful reporting tool
- Support for Hijri Dates

Integrated Cloud-based Backup Solution

As an added value, this service comes bundled with MEEZA's Backup-as-a-Service Solution. This add-on service provides fast backup and restore speeds with MEEZA's state-of-the-art storage area network facilities. It guarantees that all attendance and payroll information is stored and protected in MEEZA's highly secure environment.

KEY BENEFITS

Increase Efficiency and Time Savings

The MEEZA service greatly increases the efficiency in the delivery of services especially if your organisation is currently delivering this service in a manual environment. This online automated system reduces the time spent capturing and correcting time attendance information. The system quickly responds to employee inquiries as well.



Ease in Migration

This solution from MEZA has standard data formats that makes it easy to transition from your current on-premise payroll software. It has step-by-step guidance to make sure of the smooth migration of clients from their old system.

Elevates Employee Satisfaction

Employees are able to view their payslip online and the automated processes of this service allows employee salaries to be deposited directly to their bank accounts so they can realize and enjoy the benefits of electronic and internet banking.

No Additional Capital Requirement

This MEEZA cloud-based solution eliminates the need to purchase new servers and software to accommodate a payroll system as well as reliable and redundant storage.

Tried and Tested Solution

This MEEZA solution has been in production for more almost 20 years as an on-premise solution before its introduction as a MEEZA cloud service. As a cloud-based service, it is currently being used by more than 80 customers with high levels of satisfaction.

WHY MEEZA

Guaranteed Uptime

MEEZA's network of Highly Redundant, Resilient and Secure Tier III Data Centres called M-VAULTS can confidently guarantee 99.98% uptime.

Commitment to International Standards

MEEZA's adheres to industry best practices. This adds more value to its robust hardware infrastructure. On top of having ITIL Certified IT Professionals, MEEZA's dedication and commitment to quality earned us the following certifications:

- ISO 20000-1:2011 Certification
- ISO 27001:2005 Certification
- ISO 9001:2008 Certification
- LEED Gold and Platinum Certification

If you want to learn more on how you can benefit from this service, contact MEEZA at:

T +974 4405 1000

F +974 4405 2000

E info@meeza.net

www.meeza.net



Highly Secure Environment

MEEZA has a dedicated team of IT Security experts that are tasked to watch over our IT infrastructure 24 x 7 x 365. Since all our resources are in Qatar, our cloud data is kept securely in the region.

Excellent Customer Service

MEEZA has a 3 Star Certification from Service Desk Institute (SDI). This is a first award of its kind granted to an IT service provider in Qatar.

ABOUT MEEZA

MEEZA is an End-to-End Managed IT Service Provider. From Cloud Services to IT Security Services, MEEZA has the right infrastructure, tools, technology and the team that meet the customers' highest demands. MEEZA uses leading industry hardware and software to provide leading edge solutions and services to customers.

YOUR IT ADVANTAGE



A Qatar Foundation Joint Venture

AGILITY | QUALITY | VALUE

مزاياك التكنولوجية



مؤسسة مشتركة مع مؤسسة قطر

مهارة | جودة | قيمة

سهولة في الانتقال

يحتوي هذا الحل من شركة ميزة على نماذج بيانات معيارية تسهل الانتقال من برمجيات نظام الأجور الحالية. ويشمل جهاز توجيه (خطوة بخطوة) لضمان الانتقال السلس للعملاء من نظامهم القديم.

زيادة رضا الموظفين

يستطيع الموظفون الاطلاع على قسائم الدفع عن طريق اي جهاز متصل بالإنترنت، وتسمح الإجراءات الآلية لهذه الخدمة بإيداع رواتب الموظفين مباشرة في حساباتهم المصرفية للاستفادة من فوائد الخدمات المصرفية الإلكترونية المتوفرة على الإنترنت.

عدم الحاجة إلى أي تكاليف رأس مالية إضافية

لا حاجة إلى شراء أجهزة خوادم وبرمجيات جديدة لاستيعاب نظام جداول الرواتب والتخزين الاحتياطي المتكامل والموثوق.

تمت تجربته واختباره

يتم العمل على هذا التطبيق منذ أكثر من 20 عاماً كتنطيق متكامل قبل العمل على توفير خدمة سحابية من شركة ميزة. ويتم استخدام التطبيق كخدمة سحابية من قبل أكثر من 80 عميلاً، وهم يشعرون بأعلى مستويات الرضا.

سبب اختيار شركة ميزة

الجهوية المضمونة:

يتم أستضافة هذه الحلول في مراكز بيانات شركة ميزة M-VAULTS، والتي تقدم أعلى مستويات الأمن والمرونة والتوفر، بنسبة 99.98%.

الإلتزام بالمعايير العالمية

تؤكد شركة ميزة على تبني أفضل الممارسات والتطبيقات والتزامها بتنفيذها، حيث يضيف هذا الإلتزام المزيد من القيمة على البنية التحتية، من خلال هذا التفاني والالتزام بالجودة، حققت الشركة الشهادات التالية:

- شهادة ISO 20000:2011
- شهادة ISO 27001:2005
- شهادة ISO 9001:2008
- شهادة LEED Gold و LEED Platinum

إذا أردت أن تعرف كيف يمكن لشركة ميزة أن تقدم هذه المزايا، يرجى الاتصال:

هـ +974 4405 1000

ف +974 4405 2000

بـ info@meeza.net

www.meeza.net

القيم المضافة للأعمال

خدمات جداول الرواتب وأوقات الحضور من شركة ميزة

شركة ميزة تقدّم حلولاً شاملةً لنظام جداول الرواتب وأوقات الحضور المرتكز على التكنولوجيا السحابية

- أداء قوي لإصدار التقارير
- دعم التاريخ الهجري

تقوم شركة ميزة بتقديم خدمات تطبيقات نظام الأجور وأوقات الحضور، المستضافة في مراكز بيانات شركة ميزة الأمانة M-VAULT والمدعومه بحلول وخدمات النسخ الاحتياطي.

حلول خدمات النسخ الاحتياطي المتكامل المقدم كخدمة سحابية

تأتي هذه الخدمة متصلة بحلول النسخ الاحتياطي من شركة ميزة. وتوفر هذه الخدمة الإضافية النسخ الاحتياطي وسرعة استعادة البيانات من خلال الاتصال بشبكة مراكز بيانات شركة ميزة المتطورة، فهي تضمن تخزين وحماية كل المعلومات المتعلقة بالحضور ونظام الأجور بشكل آمن واستعادتها عند الحاجة.

الخصائص الرئيسية

زيادة الفعالية وتوفير الوقت

تزيد خدمات شركة ميزة الفعالية في توصيل الخدمات، لا سيما إن كانت الشركة تقوم بهذه المهام حالياً بالطرق اليدوية التقليدية. يخفض هذا النظام الوقت المخصص لجمع وتصحيح المعلومات المتعلقة بالحضور، كما يستجيب النظام بسرعة وفعالية على استفسارات الموظفين.

الميزات الرئيسية

الاعتماد على القواعد المحدده مسبقاً

تعتبر حلول نظام جداول الرواتب والحضور والإنصراف من الأنظمة التي تعتمد على القواعد، مما يساعد ذلك على ضبط تكاليف القوى العاملة. يضمن هذا النظام الدفع لجميع القوى العاملة في الوقت المحدد ووفقاً لقواعد تعويض محددة مسبقاً.

الشمولية والمرونة

يسمح النظام بالتشغيل الكامل للمهام و إصدار التقارير المترتبة بنظام الأجور في الشركة، كما يسمح للمستخدم بإدارة وتحديد المعلومات الخاصة بنظام جداول الرواتب من أجل ملاءمة قوانين العمل المختلفة، فهو يسجل حضور الموظف ويحتسب الغيابات وساعات العمل الإضافية ويضبط الإجازات، كما يحدد النظام الجدول لكل موظف ويضبط كيفية إحصاء الوصول المبكر والمتأخر والمغادرة المبكرة والمتأخرة و/أو ساعات العمل الضائعة

يشمل النظام الميزات البارزة التالية:

- واجهة الاستخدام ومكتب المساعدة متوفران باللغة العربية والإنكليزية.
- دعم ومراعاة اختلاف فئات الموظفين والعمال.
- دعم العملات المتعددة.

